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Kære Susanne 
Jeg faldt over endnu en ting i vejledningen, som jeg ikke fik nævnt i første høringssvar. 
 
Jeg finder det mærkeligt at projekter om østers, muslinger Og tang ikke kan få støtte i innovativ Akvakultur. 
Hvad er det saglige argument for dette? 
 
Opdræt af disse arter fjerner netto kvælstof, som jo vil hjælpe på Akvakultur strategien om øget produktion 
med mindre kvælstof udledning 
Derudover finder jeg heller ikke at den politiske aftale specifikt har udelukket muslinger, tang og østers. 
 
Derfor mener jeg at muslinger, tang og østers bør kunne få støtte på lige fod med ørreder og lign arter 
Der er jo også i prioriteringsnøglen nævnt skaldyrsanlæg 
 
Mvh johan  
 
 
Sendt fra min iPhone 
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